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Z A P I S N I K 

 
sa 5. sjednice Odbora za financije Gradskog vijeća Grada Labina održane dana 31. ožujka 
2023. godine u Maloj vijećnici Grada Labina s početkom u 16.00 sati. 
 

Prisutni članovi: Zoran Rajković, predsjednik; Bojan Batelić, član; Dorino Rajković, član; Valter 
Gobo, član; Siniša Novak, član; Tijana Kocijel, članica 
 

Odsutna članica: Nevenka Belušić, opravdala izostanak 
 
Ostali prisutni: Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Grada Labina 

 

Dnevni red sjednice Odbora:  
 
 1. Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Labina za 2022. 
     godinu 
 
AD.1. 
Predsjednik Odbora za financije Zoran Rajković uvodno je pozdravio prisutne nakon čega je 
predao riječ pročelnici Upravnog odjela za proračun i financije Grada Labina, Mariji Kadoić 
Balaško kako bi obrazložila prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Labina 
za 2022. godinu koji će prijedlog biti na dnevnom redu iduće, 17. redovne sjednice Gradskog 
vijeća Grada Labina dana 5. travnja 2023. godine. Pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije Grada Labina potom je uz pomoć prezentacije obrazložila prijedlog Godišnjeg 
izvještaja i to kako u odnosu na Grad Labin tako i u odnosu na gradske korisnike. 
Po završetku izlaganja član Odbora Dorino Rajković postavio je pitanje da li je višak od 
10.000.000 kuna iz 2022. godine već raspoređen, na što je pročelnica Marija Kadoić Balaško 
odgovorila da će se taj višak rasporediti Prvim izmjenama i dopunama Proračuna i da je dio 
tih sredstava potrebno namijeniti za radove na Spomen područje rudaru i na novom 
nogometnom igralištu na Vinežu i to za dio radova koji nije izveden do kraja 2022. godine. 
Dorino Rajković ujedno je postavio pitanje vezano za plaće i rashode za zaposlene jer da nije 
ostvareno koliko je bilo planirano. Pročelnica Marija Kadoić Balaško navela je da je fluktuacija 
zaposlenika velika, da je u 2022. godini zamjenica gradonačelnika bila na porodiljnom dopustu, 
da je u prometnom redarstvu zaposlen samo jedan komunalni redar te da u Upravnom odjelu 
za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom ni trenutno nisu popunjena sva radna 
mjesta predviđena sistematizacijom. Bojan Batelić postavio je pitanje u kojoj je fazi 
projektiranje vrtića na Vinežu na što je pročelnica Marija Kadoić Balaško odgovorila da je 
prema njezinim saznanjima projektiranje zgotovljeno. Ponavlja da je projekt izgradnje vrtića 
bio prijavljen na natječaj za dobivanje EU sredstava no da projekt nije prošao na natječaju na 



što se Zoran Rajković nadovezao da je razlog tome što su manje-više sva djeca upisana u 
dječji vrtić dok da je osnovni kriterij natječaja bio da 10% i više djece bude neupisano.  
 

Nakon toga su svi prisutni članovi Odbora dizanjem ruku jednoglasno predložili Gradskom 
vijeću Grada Labina prihvaćanje prijedloga Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada 
Labina za 2022. godinu.    
 
 

 

Dovršeno u 16,40 sati.  
Zapisnik sastavila: Kristina Sinčić Smoković, v.r. 
 
 
 
                                  PREDSJEDNIK  
                                                                                                           Zoran Rajković, v.r. 
 
 
 
 
DOSTAVITI: 

1. Gradskom vijeću Grada Labina, predsjednici 
2. Pismohrana 


